
 

RAPPORT FOR PRESIDENTPERIODEN 1.7.2023 TIL 30.6-2024 

KRISTIANSAND ROTARYKLUBB 

Styret har bestått av 

Ole Moe, Styrets leder og president 

Norun Tveiten Benestad, Styremedlem og innkommende president 

Ernst Håkon Jahr, styremedlem og past president 

Terje With Andersen, styremedlem og administrasjonsleder 

Astrid Borøy, styremedlem og kasserer 

Ann Kristin Skjølingstad, styremedlem og sekretær 

Olaf Holteberg, styremedlem og sekretær 2. 

Lars Gunnar Andersen, revisor 

Styret har hatt 9 styremøter: 2023: 29. aug, 3. okt og 19. sept (inkl komitelederne), 31. okt, 21. 

nov, 12. des. I 2024: 19. mars, 9. april, 15. mai. De viktigste sakene for styret var arbeide med 

strategi og Ukrainakonsert til inntekt for kjøp av mobile nødhjelpskliniker. Begge disse saker er 

omtalt senere. 

Styret har hatt et godt og konstruktivt samarbeid som presidenten takker for. 

CREATE HOPE IN THE WORLD er mottoet for verdenspresidenten i dette Rotary året. 

Jeg begynte å planlegge dette Rotary året ved å snakke med de forskjellige komite-lederne med 

henblikk på å finne nye komiteledere og hadde en samtale med de foreslåtte komitelederne. 

Deretter tilskrev jeg samtlige av klubbens medlemmer og spurte hvilken komite som de ønsket å 

komme i. Hver enkelt kunne sette opp 3 alternativer. På bakgrunn av svarene ble medlemmene 

fordelt på komiteene. Dessverre så fikk en av komitelederne en helt annen arbeidssituasjon enn 

forventet og hadde ikke mulighet for lede komitearbeidet. Det ble derfor nødvendig å omrokere 

på 2 komiteledere. Sent på høsten fikk jeg beskjed fra en komiteleder at vedkommende ikke 

kunne fortsatte som komiteleder og jeg måtte finne en ny komiteleder 

STRATEGIUTVALG 

Før jeg skulle overta som president ble jeg bedt av distriktet om å fylle ut et skjema angående 

kortsiktige og langsiktige målsettinger. Jeg følte at mange spørsmål var en styresak eller aller 

helst en sak som burde diskuteres i klubben. På denne bakgrunn ble jeg enig med styret om å 

sette ned et strategiutvalg. Utvalget bestod av to eldre og tidligere presidenter Inger Berit 

Mjølund og Terje With Andersen, nåværende president Ole Moe, innkommende president Norunn 

Tveiten Benestad, og to yngre medlemmer Ann Kristin Skjølingstad og Nina Solvang dessuten 

deltok også Anita Dietrichson som hadde deltatt i strategiarbeid i Fædrelandsvennen og også 

ledet strategiarbeid i Næringsforeningen. Utvalget har hatt 6 møter: 6. nov, 20. nov, 6. des, 23. 

jan, 6. febr, 27. febr) Det har blitt arrangert tre workshops (9. jan, 13. febr og 19. mars) med 

medlemmene samt en temakveld for peismøtet knyttet til strategiarbeidet (16. jan). Arbeidet har 



blitt løpende presentert underveis i prosessen på klubbmøter til orientering og for å få 

tilbakemeldinger fra klubbens medlemmer. Utvalgets innstiling er ferdig. Jeg har kontaktet Gaute 

Johannessen (Lyngdal Rotaryklubb) for å gå gjennom strategiutvalgets innstilling og klubbens 

vedtekter slik at klubbens vedtekter blir oppdatert uten at de bryter med Rotary internasjonale 

lover. Gaute Johannessen er den i distriktet som er ansvarlig for at klubbenes vedtekter ikke 

strider mot Rotary internasjonale lover. 
 

 

UKRAINAKONSERT 

Presidenten ble tidlig høsten 2023 kontaktet av ass. guvernør i Aust-Agder Tone 

Kolbenstvedt, om å innkalle en eller to fra hver av Rotary klubb i Kristiansand og Vennesla med 

henblikk på å arrangere en støttekonsert til inntekt for mobile nødhjelpsklinikker i Ukraina. Vi 

møtte syv personer fra de fem Rotary klubbene i Kristiansand og Vennesla. Vi hadde et møte med 

Olexi fra Lviv internasjonal Rotary klubb og Tone Kolbenstvedt. Presidenten i vår klubb ble 

formann i komiteen. Komiteen hadde 10 møter hvor det møtte vareiende en eller to fra de 

respektive klubbene. I tillegg har presidenten deltatt på 12 teams møter sammen med 13 andre 

som skulle være ansvarlig for konserter andre steder i Norge i tillegg til Tone Kolbenstvedt og 

Sissel Berit Hoel fra styret i vårt distrikt. Arbeidet med konserten ble langt mer omfattende enn 

hva presidenten forventet. Konserten ble arrangert i Kristiansand Domkirke og innbrakte et 

overskudd på kr 302 900 i tillegg ble det solgt pins for kr 5100. Vedlagt til 

presidentens rapport ligger det en rapport fra konsertkomiteen. 
 

 

MEDLEMMER 

Dessverre så har fire medlemmer meldt seg ut av klubben i løpet av året. På kommende 

sommerfest den 18. juni har vi imidlertid gleden av å kunne ta opp fire nye medlemmer. 
 

 

ØKONOMI 

Det foreløpige regnskap viser et overskudd på ca kr 20 000,- Det var budsjettert med en større 

innbetaling til TRF sentralt enn det som ble foretatt. Det foreslås at differansen på kr 13 500,- 

overføres til vår egen TRF-konto 

 

 

MØTER 

Dette Rotaryåret startet med en felles sommersamling med de fire andre Rotaryklubbene i 

Kristiansand og Vennesla på Vigeland Hovedgård i Vennesla. Inger Berit Mjølund ble på denne 

sommersamlingen tildelt Paul Harris medalje med safir. 

Det har også vært et Intercity møte som Kristiansand Øst arrangerte hvor tema var kunstig 

Intelligens og hvor vi hadde vært så heldig å få Morten Goodwin som foredragsholder. 

I dette Rotary året har møtene hatt fokus spesielt på næringsliv og vi har hatt mange flinke og 

interessante foredragsholdere. Det har også vært en del spennende foredrag om politikk, 

samfunnsliv, og internasjonal lovgivning. I januar hadde vi et meget interessant møte med 



Bjørgulf Haukeli som orienterte om mentoring, og erfaringer som Vestheim Rotaryklubb hadde 

med mentoring. Mentoring har gitt Vestheim Rotary flere nye medlemmer og gode inntekter. 

Den 21 mai hadde vi et meget vellykket bedriftsbesøk hos Hennig Olsen i anledning firmaets 100 

års jubileum 

 

 

PROGRAMKOMITEEN 

 
Programkomiteen har bestått av: 

Anita S Dietrichson (leder) 

Mette Roth 

Terje With Andersen 

Renate Hægeland 

Halfdan Tangen 

Arvid Grundekjøn 

Mariann Hjemdahl 

 
Komitèen har jobbet i møter, på Teams og på mail. Overordnet føring fra presidenten har vært at 

programmet skulle ha fokus på næringslivet. Vi har forsøkt å gjøre dette ved også å kombinere 

dette med kultur, bedriftsbesøk og akademia. I tillegg har det vært holdt konsert, InterCitymøter 

og interne klubbsaker. Sosiale happenings som sommer- og vinterfest, samt peismøter har vært 

avholdt i tradisjonell stil. Det har vært viktig å ha god spredning på foredragsholderne både i 

kjønn og alder. 

 
Våren 2024 har flere møter behandlet og involvert/implementert ny strategi for foreningen, etter 

presidentens og styrets ønske. Vi har hatt møter som har vært planlagt å ha lengre møtetid, og vi 

har også åpnet opp for å kunne ha med en venn. 

 
Vedlagt følger oppsummert årets program 

 

 

Høstprogram (2023) for Kristiansand Rotaryklubb 
 

Dato Tema Foredragsholdere 

05. september Hva er forskjellen på 

næringspolitikken til Høyre 

og Arbeiderpartiet? 

Ordførerkandidat Mathias 

Bernander (H) og ordførerkandidat 

Kenneth Mørk (A) 

12. september Et oversiktsbilde av 

næringslivet i regionen 

Adm dir Trond Backer, 

Næringsforeningen i 

Kristiansandsregionen 

19. september 

(Utvidet møte til 1930) 

Hva skjedde under valget, 

hvem skal samarbeide og 

hvordan tror vi byen skal 

styres? 

Redaktør i KRS Avisen Gunnar 

Stavrum 

26. september Peisaften Festkomitè 



 

03. oktober Guvernørbesøk Guvernør Ole Sverre Lund. President 

Ole arrangerer 

10. oktober Hvordan samarbeider UiA 

med næringslivet for å 

utdanne til næringslivets 

behov? Hvordan tar 

næringslivet imot de 

nyutdannede? 

ved Kristin Wallevik, UiA og Anna 

Gunningberg, Trainee Sør 

17. oktober Bygg og anlegg er den 

største bransjen i regionen. 

Hvordan går det med den. 

Løypemelding og «bli kjent» 

med Mur i Sør 

Tom Arne Aamodt, Mur i Sør 

24. oktober Denne kvelden deles i to: Del 

1, Rotary i gamle dager 

v/Halfdan og Ole, del 2 er 

egoforedrag av Ole Moe 

Klubbens egne: Halvdan Tangen og 

Ole Moe 

31. oktober Hvorfor og hvordan lykkes 

våre regioner med 

havvindsatsingen 

Rune Klausen, Framtidens havvind 

07. november Turisme er en av de største 

bransjene i vår region. 

Hvordan jobber bransjen, og 

hva er prosjektet 

«Møtebyen Kristiansand»? 

Hege Julianne Nevestad 

14. november Invest In Agder – et 

bindeledd mellom 

internasjonale/nasjonale 

investeringer og regionale 

investeringstilbud 

Geir Hammersmark, Invest In Agder 

21. november Nikkelverket er en 

hjørnestensbedrift og har 

vært en viktig 

industriarbeidsplass i mange 

år. 

Jorunn Gislefoss, styreleder 

28. november Årsmøte: Valg, regnskap, 

drøfte møtetidspunkt og 

presentere interne 

aktiviteter. 

Presidenten 

05. desember Julebord Festkomiteen 



 

12. desember Min beste suksesshistorie 

Hva bidro jeg med, og hva 

gjorde at vi lyktes? Strai 

kjøkken og 

Symfoniorkesteret 

Klubbens egne: Lars Gunnar 

Andersen og Stein Erikstad 

19. desember Julearrangement Festkomitè 

 

 

Vårprogram (2024) for Kristiansand Rotaryklubb 
 

 

Dato Tema 

9. januar «Hva er strategi, hvordan jobbe med strategi og mål» v/ Mari Helland Frøysnes - 

prosjektleder forbedringsarbeid Sørlandet Sykehus HF Hun gir oss en innføring i 

Hoshin-modellen og «one-page-strategy» som er en anerkjent 

modell som brukes av bl.a. Schibsted og Næringsforeningen i Kristiansandsregionen, 

og som også senere har blitt brukt av alle næringsforeningene i alliansen. 

Del 2 i møtet: Terje With Andersen presenterer framdriftsplan/tidslinje for arbeidet 

og vi har den første work-shop. 

UTVIDET MØTE FRAM TIL KL 19.30. 

16. 

januar 

Peisaften 

23. 

januar 

Jens Vetland kveld nr 1: Næringsliv, nye initiativ og muligheter i landsdelen. 

(Stikkord: Ny havn/Lagmannsholmen, nye næringer og turisme/uteliv). Innleder og 

koordinator er Norunn Tveiten Benestad. TA MED EN VENN 

30. 

januar 

Mentoring i Rotary – med innslag av hvordan det fungerer i Vestheim 

Rotaryklubb i Oslo og i Trainee Sør. Ved Bjørgulf Haukeli, Vestheim 

Rotaryklubb og Anna Gunningberg i Trainee Sør. Møtet koordineres av Terje With 

Andersen. 

UTVIDET MØTE FRAM TIL KL 19.30. 

31. 

januar 

INTERCITY-MØTE: Kunstig intelligent ved Morten Goodwin prof. Ved UiA.  

TA MED EN VENN 

6. 

februar 

Ungt Entreprenørskap og Hva er RYLA? ved Vemund Ruud, Ungt entreprenørskap 

og Gaute Johannessen fra Lyngdal Rotary og RYLA-ansvarlig i distriktet. I tillegg 

kommer to tidligere deltakere på RYLA-seminar. 



 

13. 

februar 

Del 1 av møtet; orientering om TRF – Global Grant og District grand ved Inger Berit 

Mjølund og Knut Andresen. 

Del 2 av møtet: Strategiarbeid. Work shop 2. 

UTVIDET MØTE FRAM TIL KL 19.30. 

20. 

februar 

Kultur og Kunstsilo. Arvid Grundekjøn innleder med å si litt om prosessen/historien 

og utfordringene underveis. Deretter vil programsjef Karl Ove Segrov, Kunstsilo ta 

oss gjennom å snakke om kunsten som sådan og status vedrørende forberedelsene 

til åpningen. Hva kan vi vente oss? Vi får også høre litt om strategien for å skape 

internasjonal interesse gjennom presentasjoner gjort i mange land før åpning. TA 

MED EN VENN 

27. 

februar 

Jens Vetland-kveld 3: Ny verdenssituasjon – URIX – krig i Ukraina og Midt 

Østen, hvordan påvirker det oss? Vidar Udjus innleder og klubbens egne; Svein Erik 

Halvorsen og Kim Lindseth kommenterer fra deres ståsted. TA MED EN VENN. 

5. mars Charterfest 
 

12. mars Besøk på Flekkerøya Museum og Historielag ved Lars Gunnar Andersen. Med 

ledsager 

 

19. mars Strategi for Kristiansand Rotary klubb; Workshop 3. Roller og ansvar innad i de nye 

komiteene. Sammenfatning av arbeidet ved Terje W Andersen og Norunn Tveiten 

Benestad. 

UTVIDET MØTE FRAM TIL KL 19.30. 

 

26. mars Påskeuken - ikke medlemsmøte denne dagen 
 

2. april Bilbransjen i Kristiansand har gått nye veier for å rekruttere ungdommer til 

lærlingplass. Vi hører deres suksesshistorie. Bilbransjens opplæringskontor ved 

daglig leder Per Ole Sæverud. TA MED EN VENN 

9. april Kjernekraft – Øyvind Aas Hansen fra Norsk Kjernekraft vil gi oss et historisk blikk på 

kjernekraft, anvendelse, miljø og oppbevaring. Han vil også si litt om Kristiansand sin 

rolle i denne sammenheng. 

 

15. april Ukrainakonsert i Domkirken kl 1900. Billetter selges på forhånd til inntekt for mobile 

klinikker i Ukraina. 

 



 

23. april Superintelligens er ikke lenger et buzzword, men en realitet som forskyver grensene 

på hva som er mulig. Vi står på terskelen til en epoke hvor maskinene både utfører 

oppgaver og forsterker menneskelig intelligens. Dette er ikke kun teknologi – det er 

en revolusjon av tankesett og tilnærminger. En nesten utenkelig superkraft er 

allerede her. Hvilken betydning vil dette ha for virksomhetene? Hvordan skal vi 

«stokke» det som skjer, og hva er hyper, og hva er realite? Hva er modent og hva er 

ikke modent? Teckpoint er møteplassen i Kristiansand som har hatt suksess med å 

sette dette på kartet. Hvordan er denne konferansen bygd opp, og hva er 

suksesskriteriene? v/Frode Ugland, daglig leder Teckpoint. TA MED EN VENN 

30. april "Gamle dager i Rotary" v/Ole Moe, Halfdan Tangen og Issai Ibrahim. Halfdan har 

blant annet en historie om den gang han leide Sørlandet for å seile til Rotary 

convention i London og opp Themsen. Issai forteller om konflikten i Syria. 

UTVIDET MØTE FRAM TIL KL 19.30. 

 

7. mai Internasjonale domstoler og konflikter ved Dr. Juris. Hanne Sophie Greve, medlem 

av den europeiske menneskerettsdomstol i Strassbourg 1998 - 2004, medlem av FNs 

kommisjon for å undersøke menneskerettsbrudd i konflikten i 

Bosnia-Herzegovina og formann i Verdikommisjonen i Norge i begynnelsen av 1990- 

årene. TA MED EN VENN 

14. mai Presidentens møte med blant annet fremleggelse av forslag ny strategisk plan ved 

Ole Moe og Norunn Tveiten Benestad 

 

21. mai Bedriftsbesøk: Hennig Olsen fyller 100 år ved Pål Hennig Olsen. TA MED EN VENN. 

28. mai Peisaften 
 

4. juni De 9 årstidene! Litt om mine beste planter og basic om levende jord med Morten Bragdø. 

TA MED EN VENN. UTVIDET MØTE FRAM TIL KL 19.30. 

11. juni Budsjettmøte og vedtak på strategisk plan for 2024-2027 
 

18. juni Sommerfest med ledsager 
 

 

 

 

 



 
FESTKOMITEEN 

Komiteen har bestått av 

Petter Høivold – komiteleder 

Morten Bragdø 

Kim Lindseth 

Paal Hennig-Olsen  

Kjetil Boysen 

I Rotary-året 2023/24 er det avholdt følgende arrangementer: 

Fellesmøte på Vigeland Hovedgård med alle lokale Rotaryklubber med formål mingling og 

omvisning. Antall deltagere fra vår klubb var 18 personer. Ansvarlig for arrangementet var 

Vennesla Rotaryklubb. 

 
Peisaften 26.09.2023. Antall deltagere 19 personer. Verter: Solgun Vik, Morten Bragdø og Nina 

Solvang. 

 
Julebord den 05.12.2023 i Håndverkeren med 27 deltagere. 

 
Sherryaften den 19.12.2023. Tor Mørne hadde også denne gang sørget for at lokalene i 

Amalienborg var tilgjengelige. Knut Andresen hadde lagt mye arbeid i et vellykket julelotteri 

som innbrakte kr 17.377,- til Ukraina-prosjektet. 

 
Peisaften holdt 16.01.2024. Antall deltagere var 23 personer. Deltagerne hadde blitt 

anmodet om å diskutere og komme med utspill til strategimøte som ble avholdt den 

13.02.2024. Verter: Tor Mørne, Bjørn Brandtzæg og Stein Erikstad. 

 
Charterfest holdt den 05.03.2024 i Klubbens lokaler i Vestre Strandgate. Antall deltager var 24 

personer som kunne glede seg over flere gode taler samt en quiz-konkurranse. 

 
Pr. dato gjenstår peisaften den 28.05.2024 og sommerfest hos Morten den 18.06.2024. 

 
 

 

 
TRF-KOMITEEN 

Komiteen har bestått av 

Knut Andersen (leder) 

Inger Berit Mjølund (nestleder) 
Britt Møll Abrahamsen 

Bjørn Brandtzæg 

Vidar Robstad 

Siss Ågedal 

 

 

 



Komiteen har kun hatt 1 komitemøte. Det har vært vanskelig å samle komitemedlemmer til 

møter, og det har derfor vært mest hensiktsmessig å bruke mail. 

 
TRF sertifiseringskurs: 

Klubben var representert på Distrikt 2290 sitt TRF sertifiseringskurs som ble avholdt på TEAMS. 
 
 

End polio now: 

Verdens poliodag ble markert 24.10.23 på Biblioteket i byen. I en måned hadde 

Rotaryklubbene i Kristiansand og Vennesla stand på Biblioteket. «Rollups» for TRF og End Polio 
var sentrale. 

 
7. februar 2024: Temamøte i Kristiansand Rotaryklubb 

«The Rotary Foundation – og klubbens prosjekter i Rajshahi, Bangladesh» 

Knut Andresen og Inger Berit Mjølund presenterte TRF og prosjektene våre i Rajshahi. Videre ble 

det orientert om de ulike finansieringskildene, som danner grunnlag for vår mulighet til å søke 

økonomisk støtte til nye prosjekter (Global Grant og District Grant). 

Medlemmene ble oppfordret til å gi et månedlig beløp til klubbens prosjektkonto samt å tegne 

seg som fast giver til Annual Grant hos NORFO. 

 
Global Grant project 

Kristiansand Rotaryklubb har i mange år hatt et godt samarbeid med Padma Rotaryklubb i 

Rajshahi, Bangladesh. Sist år har det ikke vært igangsatt nye prosjekter i Rajshahi, og vi avventer 

fremtidige utspill herfra. 

Når Kristiansand kommune får formalisert forholdet til sin nye vennskapsby Mykolajev i 

Ukraina, vil vi se det naturlig å få opprettet kontakt med en rotaryklubb der nede, for dermed å 

kunne støtte nye prosjekter her. 

 
Økonomi: 

Det ble arrangert et Julelotteri, som ga et overskudd på kr 17.377. Det er for tiden 3 faste givere 

til klubbens prosjektkonto. Saldo på klubbens prosjektkonto pr 01.05.24 er kr 30.690. 

Det er i tillegg kjørt en kampanje for å få flere av klubbens medlemmer til å tegne seg som givere 

på Annual Grant. Pr date er det inngått 10 avtaler. 

 
 

 

INTERNASJONAL KOMITE 

 
Komiteen har bestått av 

Svein Erik Halvorsen 

Kjetil Drangsholt 

Børre Koss 

Kari Skogen 

Jan Henrik Munksgaard 

Mariann Skar 

 

 

 



Hovedfokus for 2023-24: Arbeide for å bidra positivt inn mot Ukraina spesielt: 

 
i Tråd med årets motto: «Sharing Hope with the world» 

Mykolajev vennskapsby: 

Sammen med Kristiansand Øst Rotaryklubb ble det i september etablert kontakt med Rotary 

klubben i Mykolajev i Ukraina. Myklajev er blir Kristiansands vennskapsby i Ukraina og våre 

klubber har ønske om å etablere kontakt og se om vi kan bidra med noe positivt til denne 

klubber som ligger like ved frontlinjen i syd/øst. Det ble skrevet brev til klubben og vi fikk positiv 

tilbakemelding og kontakt etablert. Behovene er mange men på grunn av øvrige Ukraina 

aktiviteter har denne kontakten ennå ikke resultert i noe mer konkret enn kontakt. 

Kristiansand Kommune har befestet sin posisjon som vennskapsby og ordføreren i Mykolajev 

besøkte Kristiansand 7. mai som del av et toppmøte ifbm demokrati-uka. Vi bør følge opp 

kontakten neste sesjon. 

 
Liviv Rotary Klubb - 14 konserter i Norge: 

15. april klokken 19 ble det i Kristiansand Domkirke arrangert en støttekonsert med en 

sang/musikkgruppe fra Lviv i Ukraina. Alle klubbene i Kristiansand og Vennesla deltok for å 

gjennomføre dette arrangementet. - Kongsgaard, Kristiansand, Kristiansand Vest. Kristiansand 

Øst og Vennesla Rotary klubb. Det ble lagt ned mye godt arbeid fra alle involverte. Det var ca. 

450 personer til stede under konserten. Det ble solgt billetter for kr. 89 520,- Vi fikk inn 200.000,-

i sponsorstøtte og annen støtte for kr 28 650, - og hadde kr 11 485,- i utgifter. Kristiansand 

Rotary hadde hatt en innsamling på forhånd og hadde samlet inn kr 23500,- Resultat ble at vi 

kan sende kr 302 900,- til prosjektet. Arrangementets formål som var å anskaffe flere mobile 

medisinske klinikker til bruk i krigssonen. 

 
Fellesprosjekt Ukraina: 

Rotary har også et fellesprosjekt «Hjelp til Ukraina». Prosjektet er felles for alle distriktene i 

Norge og til nå har vi finansiert 13 mobile medisinske klinikker til en samlet verdi av over 5,7 mill. 

 
Groningen Holland Rotary kontakt: 

Det ble også tatt et initiativ for å etablere kontakt med Rotary klubben i Groningen i Holland, noe 

som ble aktuelt etter mye Holland besøk på Sørlandet som følge av den fergeforbindelsen som 

ble etablert. Etter at fergeforbindelsen gikk konkurs og dette reisetilbudet forsvant, er denne saken 
mindre aktuell og arbeidet avsluttet. 

 
Undomsutveksling: 

Ungdomsutveksling. Det er lenge siden klubben har hatt utvekslingsstudent. Det er utfordrende 

for klubben å skaffe vertsfamilier. Komiteen mener distriktet og Norsk Rotaryforum (Norfo) bør 

ta initiativ for å sikre at ungdommer som kommer til Norge er egnet for ungdomsutveksling. 

 

Klubben har tidligere hatt og vil framover ha deltakere på RYLA. Følger med på det som skjer 

innen området. 

 

 

 

 



Ungt Entreprenørskap: 

Vi har over flere år samarbeidet med Ungt Entreprenørskap ved at vi jurierer og deler ut prisen 

for beste Sosiale entreprenør. 

 

Arrangementet for 2024 ble gjennomført på KRS LIVE (Elvegata 11, 4608 Kristiansand) torsdag 14. 

mars med rekordmange ungdomsbedrifter og med en verdig vinner av prisen vi delte ut. Ole, 

Inger Berit, Marit og Svein Erik utgjorde juryen i år. 

 

 
MØTEARRANGEMENTSKOMITE 

Komiteen har bestått av 

Marianne Brandett 

Erling Gundersen 

Ole Strand 

Hilde Strømme 

Henry Vetås 

Siss Ågedal 

 
Etter en litt bratt start med å få møtearrangementskomiteen på plass, har den fungert greit. Det 

har vært litt 'kluss' med nøkkelen som ligger hos Tvedt, men det har ordnet seg. Vi anbefaler at 

presidenten har egen nøkkel. 

 
Komiteen har klart å bytte internt når den som har ansvaret ikke har kunnet, og vi har fordelt 

antall møter relativt bra mellom komiteens medlemmer. 

 
Som tips for neste år, vil jeg si at det er viktig å ha nok folk til dette, samt å sette opp en plan for 

hvem som skal ha ansvaret. Jeg justerte litt på informasjonen om møtelokalet høsten 2023 før jeg 

sendte ut, men 'arvtager' må gjerne flikke videre på denne. 

 

 
MEDLEMSKAPSKOMITEEN 

 
Ronny Matre Wulf komiteformann fra medio november. Andre medlemmer: Bård Solstad, Hege 

Rostoft Tvedt, Hedda Løvland, Thomas Nordby og Nina Solvang 

 
Arbeidet i medlemskomiteen i 2023-2024 har bestått av tre ulike deler. 

 
1. Strategi for rekruttering av nye medlemmer til klubben vår 

Arbeidet i medlemskomiteen startet med en diskusjon rundt strategi for rekrutterings 
arbeidet i klubben vår. Det ble da tydelig at vi hadde noen sentrale spørsmål rundt 
klubbens overordnede strategi som burde besvares for å gi retning til det videre 
rekrutteringsarbeidet; hva skal klubben vår fokusere på fremover, hvordan skal vi 
kommunisere dette utad, hvem ønsker vi å treffe med vårt budskap? Dette er ikke en 
uttdømmende liste med de spørsmål som ble diskutert. Men det ble klart for 
medlemskomiteen i denne diskusjonen at det ville være behov for en korrigert 



overordnet strategi for vår klubb, som ville gi tydelighet og retning for det videre 
rekrutteringsarbeidet til klubben. Dette ble input til strategiprosessen som ble startet 
opp i klubben i samme periode. Mens strategiprosessen pågikk for klubben, ble den 
foreløpige konklusjonen til medlemskomiteen at man primært burde forsøke å rette 
rekrutteringsarbeidet mot voksne, i alderen rundt 50 år. Rekruttering av personer i alderen 
30-45 år har vist seg mindre suksessfull, da dette er en gruppe personer som ofte har en 
svært hektisk hverdag med å sjonglere barn, aktiviteter og karriere. De ender da ofte opp 
med å være medlem i klubben en meget begrenset periode, før de melder seg ut igjen. 

 
2. Felles fora for yngre medlemmer på tvers av lokale klubber 

En hypotese i medlemskomiteen var at det ville vært mer attraktivt for yngre personer 
å forbli medlem i klubben vår, dersom de også fikk tilgang til et nettverk med 
medlemmer i samme aldersgruppe. Muligheten for å etablere et felles fora for yngre 
medlemmer, på tvers av klubbene lokalt i Kristiansand omegn, ble derfor vurdert som 
en mulig retning for mer suksessfull rekruttering av yngre medlemmer. Ikke minst for å 
beholde de eksisterende yngre medlemmene. Tanken var ikke å skape en egen 
satelittklubb, men å etablere et fora eller nettverk hvor de yngre medlemmene kunne 
ha et treffpunkt på tvers av sine klubber (Kristiansand, Kristiansand Vest, Kristiansand 
Øst, Lillesand, Kongsgaard og Vennesla). Dette sonderingsarbeidet ble ledet av Nina og 
Ronny i medlemskomiteen vår. Arbeidet resulterte i 3 møter over en tidsperiode på 3 
måneder, hvor 2-3 medlemmer fra vår egen klubb møtte opp til alle møtene, mens kun 
1-2 medlemer fra en av de andre klubbene møtte opp på hvert av møtene.  

De andre klubbene ble fulgt opp med mail og telefonsamtaler, hvor de signalisert 
interesse for å få dette til. Dessverre ble ikke denne interessen fulgt opp med oppmøte 
på de ulike møtepunktene vi satte opp. Vi fikk også opp medlemslister fra de andre 
klubbene med alder på medlemmer. Det viste seg da at de andre klubbene har vel så 
store utfordringer som vår klubb, med å tiltrekke seg yngre medlemmer. Totalt i disse 
6 Rotary-klubbene er det kun 40 stk medlemmer under 60 år, hvorav 10 medlemmer 
er under 50 år, og kun 1 medlem under 40 år. Av medlemmene under 50 år, tilhører 5 
av 10 personer vår egen klubb. Basert på dette sonderings-arbeidet ble det besluttet å 
ikke jobbe videre med et fora for yngre medlemmer på tvers av lokale klubber i 
Kristiansand. Vår klubb bør fokusere på eget arbeid og rekruttering av nye medlemmer 
fremover. 

Aldersmessigfordeling av medlemmer i de 5 klubbene i Kristiansand og Vennesla. 

Ant. Personer under 40 år 1 
Ant. Personer under 50 år 10 
Ant. Personer under 60 år 40 
Ant. Personer under 71 år 110 

3. Rekruttering av nye medlemmer til klubben vår 

I påvente av ny revidert strategi for klubben vår, har det vært begrenset med innsats 
på rekruttering av nye medlemmer. Medlemskomiteen har tatt kontakt med et mindre 



utvalg aktuelle kandidater, som foreløpig ikke har resultert i noen nye medlemmer til 
klubben vår. Det vil bli tatt opp 4 reflektanter på sommerfesten den 18. juni. 

 
 

OPPSUMMERING AV UKRAINA KONSERTEN 
 

Alle klubbene ble invitert høsten 2023 til et møte hvor AG. Tone Kolbenstvedt og Olexi 

(representant fra Lviv Rotary) skulle komme. Tema var å arrangere en støttekonsert med et 

konsertorkester fra Lviv i april 2024. 

 

Alle klubbene i Kristiansand og Vennesla deltok - Kongsgaard, Kristiansand, Kristiansand Vest, 

Kristiansand Øst og Vennesla. 

 

Henvendelsen om å arrangere konserten kom via presidenten i Kristiansand Rotary og han ble 

leder for konsertkomiteen. Komiteen har hatt 7 møter og formannen har deltatt på 7 teams 

møter sammen med konsert ansvarlig på de andre 13 stedene i Norge. Tone Kolbenstvedt og 

Sissel Berit Hoel var hovedansvarlig for konsert turneen og ledet teams møtene og hadde all 

kontakt med orkesteret. Utover møtevirksomheten har det gått mye tid til å skaffe sponsorer - vi 

kontaktet nærmere 50 bedrifter. Det var vanskelig å få et positivt resultat de stedene hvor vi ikke 

var kjent.  

 

I starten undersøkte vi mulighetene for å leie KRS og det gamle teateret fordi konserten 

opprinnelig skulle være en tirsdag. KRS antydet en pris på ca. 30 tusen og teateret om en pris på 

25 tusen men vi skulle få rabatt på 50% pga. prosjektets formål. Heldigvis så ble det aktuelt å ha 

konsert i Kristiansand på mandag og da var Domkirken ledig og den fikk vi leie gratis. Vi hadde 10 

komitemøter lokalt og undertegnede deltok i 10 teams møter sammen med en fra hver av de 

andre konsert stedene og Tone Kolbenstvedt og Sissel Berit Hoel 

 
MARKEDSFØRING 

Vi hadde tre annonser i Fædrelandsvennen den siste uken før konserten. Vi sendte inn fire 

debattinnlegg til Fædrelandsvennen som var produsert sentralt - kun to kom inn. I tillegg 

skrev Ole et debattinnlegg og en kronikk som kom på trykk. Vi hadde fått tilsendt noen 

artikler fra sentralt hold som vi oversendte til redaksjonen i Fædrelandsvennen disse kom 

dessverre ikke på trykk. 

 

Vi sendte innbydelse til alle kor i Kristiansand, Vennesla, Lillesand og Birkeland. I tillegg hengte vi 

opp plakater i de fleste kirkene i samme område. I tillegg ble det hengt opp plakater på 

universitet og flyktninger fra Ukraina ble invitert spesielt. Fire dager før konserten trykket vi 

konsertprogram som ble lagt ut i de fleste kirkene, slik at de lå i våpenhusene den siste 

weekenden før konserten. Vi var ikke flinke nok med å bearbeide Fædrelandsvennen – vi fikk 

ingen omtale der. 

 
VELKOMSTEN 

En person fikk som oppgave å ta seg av bussen og veilede sjåførene og hjelpe med parkering etc. 

Magnus Andreassen fra Kongsgaard var med bussen hele tiden og det var utvilsomt en fornuftig 

ordning. Tre andre personer skulle hjelpe med innkvartering. Tre personer skulle hjelpe med å 



bære nasjonaldraktene og instrumentene inn i kirken. Alt med velkomsten og innkvartering 

fungerte bra. 

 
BESPISNING 
Vi hadde en varmrett fra Gorines og den ble servert i domkirkens menighetssal en drøy time etter at 
orkesteret kom. Under konserten var det 15 minutters pause og da fikk orkesterets 
medlemmer servert frukt, kaffe og annen drikke. Da konserten var ferdig ble det servert 

bagetter i menighetssalen. Neste morgen fikk orkesteret frokost på hotellet. En del laget 

nistepakke som de hadde med på bussturen dagen etter. Vi hadde imidlertid bestilt bagetter til 

samtlige. 

 

KONSERTEN 

Det var en fantastisk konsert og det var ca. 450 personer til stede i kirken. Den siste halvtimen 

før konserten begynte spilte domorganisten nydelig musikk og under korets innmarsj spilte hun 

den ukrainske nasjonalsang. Det var en kort velkomst med komiteens formann og med 

fylkesordføreren - begge ble tolket til ukrainsk. Konserten varte to ganger 45 minutter med en 

pause på ca. 15 minutter. I pausen ble det vist en powerpoint serie med presentasjon av 

prosjektet og Rotary. Totalt varte konserten i 2 timer og 10 minutter – noe i det lengste laget for 

noen. Det burde ha vært opplyst da pausen begynte at den skulle vare i 15 minutter. 

 
SPONSORSTØTTE 

Vi fikk en god avtale med et hotell for overnatting av konsertgruppen. Vi betalte 500 kroner for 

et dobbeltrom. Totalt betalte vi kr 7500 for overnatting av 29 personer og utgiftene til dette ble 

fordelt på de fem klubbene. Vi fikk gratis varmgryte rett fra Gorines. Bagetter til halv pris fra 

Geheb bakeri. Gratis trykk av konsert program fra Bjorvand & co og en gratis annonse i 

Fædrelandsvennen. I tillegg så fikk vi kr 200 000 i støtte kontant til prosjektet fra 16 forskjellige 

bedrifter i Kristiansands-distriktet. 

 
ØKONOMI 

Det var ca. 450 personer til stede under konserten. Det ble solgt billetter for kr. 96 096,- Billettene 

ble solgt på Vipps og det fungerte bra. Billettprisen var kr 300,-. Studenter og flyktninger fra 

Ukraina fikk billetter til halv pris. Sponsorer hadde fått en del billetter gratis på forhånd. Vi fikk 

200. 000,- i støtte kontant og annen støtt for kr 28 650,-og hadde kr 16 696- i utgifter. 

Kristiansand Rotary hadde hatt en innsamling på forhånd og hadde samlet inn kr 23.500,-. 

Resultatet ble at vi sendte kr 302 900,- til prosjektet. I tillegg ble det solgt pins for kr 5100,-. Det 

nest beste konsertsted klarte å få et overskudd på ca 160.000,-  tusen og den tredje beste fikk ca. 

135.000,- i overskudd. Vi fikk leie Kristiansand Domkirken og Domkirkens menighets gratis pga. 

arrangementets formål. Georg Fritzman (Vennesla RK) har hatt ansvaret for økonomien og Liv 

Årvik Kr. Øst) fungerte som sekretær fra begynnelsen av mai. 

 

Dzvinha-konsert Kristiansand   

Sted: Domkirken  

Dato: 15.04.2024 

Ca. antall tilhørere 450 



 

SPONSING/HVEM: HVA: CA VERDI: (Mat, drikke, lokaler m.m.) 

Comfort Hotell Overnatting 12 000 

Gorines middagsmat 5 000 

Bjorvand & co trykkeri 6 000  

Geheb baguetter 2 135 

CA. TOTAL VERDI:  25 135 

 

INNTEKTER:   

Billettinntekter 96 096 

Sponsormidler 200 000 NAVN på sponsorer: 

Andre inntekter 23 500  Sparebanken Sør kr 25 000 

SUM inntekter 319 596 319 596 Henning Olsen kr 25 000 

   Mosvold rederi kr 20 000 

UTGIFTER:   
 
 
 
 
 
 

 
16 696 

Einar Rasmussen  kr 25 000 

Comfort hotel 7 500 On og Off shore kr 10 000 

Geheb 2 158 Konsmo Fabrikker kr 10 000 

Fædrelandsvennen 6 379 Ole Moe AS kr 10 000 

Gavekort 520 Ole Moe Holding AS kr 10 000 

Blomster 139 Olto AS kr 10 000 

  Lunden regnskap kr 10 000 

SUM utgifter 16 696 Per Hagen kr 5 000 

   Privatmegleren kr 10 000 

   Tofire As kr 5 000 

   CG glass kr 5 000 

   Barrus Capital kr 10 000 

   Malermester Knudson kr 10 000 

Totalt overskudd 302 900 Overføres til "Hjelp til 
Ukraina"-kontoen: 

1506.62.71282 

 

Pins salg m.m. 5 100  

Pengene er overført den 27 mai til prosjektets hoved konto 

Kristiansand den 28 mai 2024 

Ole Moe President i Kristiansand RK og komiteleder for den lokale Ukraina konserten 
 


